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Safírovou svatbu na zámku oslavili 
Maria Jolanta a Milan Slavíkovi

SLOUPEK STAROSTY
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Na den přesně se po 45 letech 
sešli v obřadní síni manželé Sla
víkovi, aby si zde před svými blíz
kými znovu slavnostně vyměnili 
snubní prsteny - tentokrát 
v duchu safírové svatby.
Jejich společná cesta životem za
čala uzavřením sňatku 26. srpna 
1978 v Klášterci nad Ohří. Na
šemu krásnému městu zůstali
věrni, založili zde rodinu a žijí tu 
spokojeně dodnes. Vychovali 
spolu dceru Marii a syna Milana. 
Díky nim se mohou radovat ze 
dvou vnoučat, Josefa a Kristýnky. 
Oba se shodují v tom, že 
k jejich dlouhotrvajícímu manžel
ství přispěla především vzájemná 
tolerance a láska jednoho k dru
hému. Pan Milan si na své ženě 
váží toho, že je ve všem akorát. 
Paní Maria Jolanta na svém muži 
oceňuje nejvíce jeho pracovitost 
a dochvilnost.
„Pro manželství je nejdůležitější 
v první řadě tolerance a pak také 
vytrvalost," odpověděl za oba 
manžele Milan Slavík na dotaz, 
jaké je jejich doporučení pro sou
časné novomanžele.
Manželům Slavíkovým přejeme 
kromě pevného zdraví spoustu 
příjemných společně prožitých 
zážitků se svými blízkými i přáteli. 
Ať se jim i nadále daří uchovávat 
si vzájemnou úctu a toleranci. 
Bude nám ctí přivítat je v obřadní 
síni zase za pět let u příležitosti 
jejich zlaté svatby.
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První školní den mnoha 
prvňáčků se povedl stejně 
jako další akce pořádané 
nejen v zámeckém parku. 
Zde proběhlo rozloučení 
s létem opravdu v duchu 
babího léta a s velmi vyda
řeným programem. Musím 
říci, že mne velmi mile pře
kvapily obě kapely naší 
klášterecké základní umě
lecké školy.
V kulturním centru se 
uskutečnilo zahájení další
ho ročníku projektu gym
názia a města Poznáváme 
společně, tentokrát již 
devátý ročník. Úspěšného 
projektu se účastní někteří 
studenti z řad seniorů 
poprvé, jsou však mezi 
nimi také deváťáci, tzn. 
absolventi všech předcho
zích ročníků. Přeji všem 
úspěšné a pohodové kurzy. 
Za krásného letního počasí 
jsme slavnostně otevřeli 
nejnovější fotbalový stá
nek. Po vybudování no
vých hřišť ve sportovním 
areálu a v Rašovicích tak 
přibylo sportoviště, které 
je možné užívat celoročně. 
Na ploše, která byla 
v minulosti zasypána škvá
rou a posléze pískem, 
vzniklo hřiště s umělým 
povrchem třetí generace, 
hřiště pro 21. století. Mám 
velkou radost, že se 
v našem krásném městě 
daří za poslední roky budo
vat profesionální zázemí 
pro sport i kulturu.
Další velké investiční akce 
nadále probíhají. V případě 
staveb kolem zdravotního 
střediska se snažíme uspí
šit ukončení prací ve vni
trobloku, abychom mohli 
zrušit všechny provizorní 
vchody do střediska.
Po státním svátku na konci 
září se ještě naposledy uvi
díme v letním amfiteátru, 
kde vystoupí kapela Woh- 
nout, poté se kulturní pro
gram již definitivně stěhuje 
do kulturního centra. Přeji 
krásné kulturní zážitky 
a barevné podzimní dny.

20 C křížovka Stefan Drozd,
starosta města


